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29 května, 2024

Co se dělo včera na shromáždění WHO?
necenzurovanapravda.cz/2024/05/co-se-delo-vcera-na-shromazdeni-who

Ani včera se nic až tak zásadního nestalo, snad jen to, že se nám již
vykrystalizovali odpůrci změn Mezinárodních zdravotních předpisů. A
nezdá se, že by mezi nimi byla jediná země EU.

Podle všeho by se ani ve středu  nemělo dít nic zásadního ve vztahu k
Pandemické smlouvě či změnám MZP, na programu jsou jiná témata,
zejména by mělo dojít na debatu o situaci ve válečných zónách. Zda se
třeba zítra dostane i na něco jiného, se teprve uvidí.

Ale nyní se vraťme k úterku.

Jednání každý den sleduje dr. Meryl Nass, která záhy informuje o tom
zásadním, co na shromáždění proběhlo. Včera se příliš nehovořilo o
Pandemické smlouvě, ale na přetřes přišly změny Mezinárodních
zdravotních předpisů.

Dále již Meryl Nass, která denně podává přehled toho, co se stalo na
setkání WHO.

Několik zemí se domnívá, že změny MZP a pandemická smlouva spolu
souvisí a měly by být projednány společně. Někteří delegáti se
domnívají, že by měly být sloučeny do jednoho dokumentu, aby se
ušetřil čas a zdroje.

Zmeškala jsem předchozí diskuse, protože jsem poslouchala plenární
zasedání.

Zatímco delegáti mluvili na rovinu o pandemické agendě a nutnosti
spolupráce mezi národy, ještě jsem neslyšela jediného z nich mluvit o
One Health nebo systému PABS (pozn.: Předpisy o přístupu a sdílení
výhod). Ani o potřebě většího sledování a kontroly.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/05/co-se-delo-vcera-na-shromazdeni-who/
https://merylnass.substack.com/p/what-is-happening-at-who-today?utm_source=post-email-title&publication_id=746368&post_id=145064558&utm_campaign=email-post-title&isFreemail=true&r=pf6gr&triedRedirect=true&utm_medium=email
https://necenzurovanapravda.cz/2022/12/co-je-to-one-health-a-proc-je-to-zejmena-pro-ty-kdo-ziji-mimo-velka-mesta-velmi-dulezite/
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Místo toho stále slýcháme o potřebě spravedlnosti a sdílení zdrojů
pandemie. Občas také slyšíme o transparentnosti. Je jasné, že globální
jih chce něco úplně jiného než globální sever, přičemž globalistická
kabala tyto dva nesourodé cíle násilně propojila, aby dosáhla své
agendy.

S potěšením mohu oznámit, že zatímco Chile mluví, spolupředsedové
Ashley Bloomfield a Precious Matsoso nejsou spokojeni s tím, jak se
věci vyvíjejí. Ztratili kontrolu nad procesem.

Peru právě řeklo, že potřebujeme solidaritu, rovný zdravotní přístup a
„nic není dohodnuto, dokud není dohodnuto všechno.“ Delegáti žádají
o více času.

Na závěr budou mít příležitost promluvit nečlenové GAVI a EU. Za půl
hodiny bude setkání pokračovat s mnoha dalšími zájmovými skupinami
– nestátními subjekty. Kdo se objeví za oponou, kdo bude tahat za
nitky? 

A co změny MZP?

Mnoho zemí následujících americkou agendu (pozn.: takzvaný
„kolektivní Západ) se tento týden společně a jedna po druhé vyjádřilo
pro přijetí balíčku změn, což naznačuje, že mnohé již bylo dohodnuto.

Zajímavé reakce však byly od dvou skupin.

Posledním řečníkem byla Mezinárodní asociace výrobců léčiv, která
může mít významný vliv na země se silným farmaceutickým průmyslem
v čele se Spojenými státy.

Druhá skupina, která promluvila a vzdorovala, se skládala z
následujících zemí:

Malajsie
Rusko (pravděpodobně Smolenskyj)

https://merylnass.substack.com/p/where-do-the-ihr-amendments-stand?utm_source=profile&utm_medium=reader2
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Írán – žádné rozšiřování moci pro mezinárodní orgány
Paraguay – proces nebyl dohodnut. Všechny země musí být
schopny splnit požadavky (jinými slovy získat finanční podporu),
což v současnosti není možné.
Uganda: Neustále máme ohniska, která nic moc neznamenají. A
nelíbí se nám proces vyhlašování stavu ohrožení veřejného zdraví.

Argentina upozornila na nedodržování článku 55 (2). (Pozn.: Jedná se
o článek, který stanoví, že změny MZP nemohou být schváleny, pokud
členské země nedostaly poslední verzi nejpozději 4 měsíce před
hlasováním).

Tyto země nedosáhnou konsensu, proto bude muset tento týden
proběhnout hlasování, aby byly změny přijaty. Může existovat mnoho
dalších zemí, které také odmítnou ze stejných/podobných důvodů (ke
schválení je zapotřebí nadpoloviční většina).

Jak jsem řekla, očekávám, že některé pozměňovací návrhy budou tak
či onak přijaty tento týden, ale celkově nebudou mít žádný dopad a
neposunou plán na vytvoření jedné světové vlády.

Tolik informace od Meryl Nass, která doslova „v přímém přenosu“
debaty na půdě WHO sleduje.

Jak vidíte, tak ani jedna země takzvaného „kolektivního západu“ nahlas
nevznesla připomínku, což ovšem neznamená, že později nebude
hlasovat proti, případně se nezdrží.

Dnešní jednání začalo v 9:30 a zřejmě bude pokračovat až do večera.
Informace z dnešního dne – bude-li něco zajímavého – vám přinesu
opět zítra…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 10 Průměrně: 5]

 
 


